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Θέμα: Εξηγήσεις για τη διαγωνιστική διαδικασία του ΙΦΕΤ ΑΕ ως προς  την προμήθεια 2 
εκατομμυρίων rapid tests

Δυνάμει των αρ. 3 της ΠΝΠ της από 25.2.2020, αρ. 13 του ν. 4693/2020 και αρ. 18 
παρ. 1 N.4728/2020 προβλέφθηκε νομοθετικά η προμήθεια του απαραίτητου υλικού για 
την αντιμετώπιση της πανδημίας, με διαδικασίες εκτός του ισχύοντος νομοθετικού 
πλαισίου. 

Στο πλαίσιο αυτό, η εταιρία ΙΦΕΤ ΑΕ ανήρτησε στις 4.11.2020 στην ιστοσελίδα της 
πρόσκληση για την προμήθεια έως 2 εκατομμυρίων rapid tests με ημερομηνία 
αποσφράγισης προσφορών την 9η.11.2020 και με κριτήριο την χαμηλότερη προσφορά. Η 
ενέργεια αυτή προκαλεί αρκετά ερωτηματικά για τη χρησιμότητά της, καθώς μόλις τον 
περασμένο Σεπτέμβριο είχε προηγηθεί με την ίδια διαδικασία προμήθεια 800.000 rapid 
test και σύμφωνα με την ημερήσια έκθεση επιδημιολογικής επιτήρησης του ΕΟΔΥ 
(δεδομένα έως 02 Δεκεμβρίου 2020, ώρα 15:00 ) από Μονάδες Υγείας και Κλιμάκια του 
ΕΟΔΥ που διενεργούν ελέγχους RapidAg έχουν ελεγχθεί 232.453 δείγματα, αριθμός που δεν 
δικαιολογεί την αναγκαιότητα της βιαστικής προμήθειας, επιπλέον 2.000.000 rapid test.

Επιπλέον, παρότι η πανδημία μετράει ήδη 10 μήνες στην Χώρα μας, 
δημιουργούνται ερωτήματα για την σκοπιμότητα της διατήρησης μέχρι την 31.12.2020 των 
εκτός του ν. 4412/2016 διαδικασιών προμήθειας του απαραίτητου υλικού, αντί της 
συστηματικής καταγραφής των ελλείψεων και προγραμματισμού των διαγωνισμών 
σύμφωνα με την προβλεπόμενη διαγωνιστική διαδικασία. 

Ιδίως την ώρα που ο ίδιος ο ΣΕΙΒ αφήνει υπόνοιες με την από 13.11.2020 
επιστολή του προς το Υπουργείο Υγείας για πιθανότητα φωτογραφικών διαγωνισμών 
εξπρές υπέρ συγκεκριμένων εταιριών, που έχουν φροντίσει να διαθέτουν το απαραίτητο 
απόθεμα υλικού ώστε να ανταποκριθούν στις ασφυκτικές διαγωνιστικές προθεσμίες και σε 
υψηλά κόστη  που δεν δικαιολογούνται από τις τιμές στη διεθνή αγορά.

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος υπουργός:

1-Για ποιον λόγο προβλέφθηκε η προμήθεια 2 εκατομμυρίων rapid tests από την ΙΦΕΤ ΑΕ 
στις 4.11.2020, ενώ είχε προηγηθεί τον Σεπτέμβριο προμήθεια άλλων 800.000; 
2-Τι απαντάτε στις αιτιάσεις της από 13.11.20 επιστολής του ΣΕΙΒ και στα δημοσιεύματα για 
φωτογραφικό διαγωνισμό επί ζημία του Ελληνικού Δημοσίου;
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